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تلاش های ذوب آهن برای 
دريافت مجوز ملی

 درحالی که مدیران باشــگاه ذوب آهن برای دریافت 
مجوز ملی تلاش می کنند، سرمربی سبزپوشان با پیشنهاد 

غیررسمی همکاری مواجه شده است.
 باشــگاه ذوب آهن در اردیبهشت ماه ۱۴۰۳ نتوانست 
مجوز ملی خود را دریافــت کند. به همین دلیل کمیته 
انضباطی این باشگاه را به دلیل عدم رعایت معیارهای درجه 
A و B به ترتیب به مبالغ ۳۵۰ و ۱۲۰ میلیون تومان جریمه 
کرد. بر همین اساس نیما نکیسا در گفت وگو با تسنیم در 
تاریخ ۳۱ اردیبهشــت ۱۴۰۳ در واکنش به خطر سقوط 
به لیگ یک، اذعان کرد: »درصورتی که فصل بعد یعنی 
۰۴-۱۴۰۳ نتوانیم مجوز ملی کسب کنیم، آن وقت دیگر 
امکان حضور در لیگ برتر را نداریم.« باتوجه به این مسئله 
باشگاه اصفهانی برای حل مشکل یادشده تلاش هایی به 
خرج داد. از جمله استانداردسازی ورزشگاه فولادشهر که 
توانست میزبان بازی تیم ملی مقابل قرقیزستان در مرحله 
نهایی مقدماتی جام جهانی هم باشد. سبزپوشان اصفهانی 
طبق گفته مسئولان باشگاه ذوب آهن، برای اصلاح این 
فقره ۵۷ میلیارد تومان هزینه کردند. دومین موضوعی که 
گاندوها برای تصریــح در دریافت مجوز روی آن تمرکز 
کردند، تیم فوتبال بانوان باشــگاه بود. تیم فوتبال بانوان 
ذوب آهــن که در لیگ برتر فعال بود در زمان مدیرعامل 
پیشــین منحل شــد، اما راه اندازی دوباره آن در دستور 
کار قرار گرفته اســت و در همین راستا فراخوان تست از 
بازیکنان جدید هم منتشر شد. در چنین شرایطی احتمال 
تأیید مجوز ملی باشگاه ذوب آهن افزایش یافته است. در 
این میان باتوجه به تغییرات در کارخانه ذوب آهن امکان 
تغییرات در بدنه مدیریت باشــگاه ذوب آهن دور از انتظار 
نیست. این در حالی اســت که هنوز گاندوها، پاداش دو 
مسابقه اخیر مقابل ملوان و شمس آذر را دریافت نکردند. 
خبر دیگر از ذوب آهن این است که برخی واسطه ها با ارائه 
پیشنهادی غیررسمی نظر محمد ربیعی را درباره همکاری 
با باشگاه پرسپولیس جویا شدند. اگر چه به نظر می رسد 
در شرایط فعلی مدیران باشگاه تهرانی ترجیح می دهند با 

مربیان خارجی همکاری کنند.

 فوتسال بانوان قربانی 
اختلافات داخلی فدراسيون 

فوتبال
 باتوجه به اینکه تیم ملی فوتسال بانوان کشورمان باید 
در اردیبهشــت سال آینده در رقابت های آسیایی شرکت 
کند، شجاعی معاونت بانوان فدراسیون فوتبال تمام مسائل 
و مشکلات از انتخاب سرمربی تا بازی هایی تدارکاتی این 

تیم را به بعد از انتخابات موکول کرده است.
 به گزارش فارس، چند سالی است که تیم ملی فوتسال 
بانوان کشورمان دچار حواشی گوناگونی از انتخاب سرمربی، 
نداشتن بازی های تدارکاتی مناسب، اختلافات داخلی و...

شده است. بعد از نتایج ضعیف تیم ملی در تورنمنت چین 
و عنوان سومی در این رقابت ها کمیته فنی، کارشناسان و 
پیشکسوتان فوتسال نسبت به عملکرد کادرفنی معترض 
بودند. مجید جلالی مسئول کمیته فنی فدراسیون فوتبال 
در برنامــه تلویزیونی خبر از برکناری فروزان ســلیمانی 
سرمربی تیم ملی بانوان داد، اما سلیمانی در واکنش به این 
صحبت ها در گفت وگویی اعلام کرد جلالی صلاحیت 
برکناری من را ندارد. بعدازاین حواشــی هیئت رئیســه 
فدراسیون فوتبال تشکیل جلسه داد و نظر نهایی خود را 
مبنی بر ماندن سلیمانی به عنوان سرمربی تیم ملی اعلام 
کرد. همچنین در این جلسه اعلام شد تصمیم گیرنده در 
مورد برکناری سرمربی تیم ملی بانوان با پیشنهاد کمیته 
بانوان و موافقت اعضای هیئت رئیسه فدراسیون است و 
کمیته فنی حق دخالت ندارد. بعد از تصمیم هیئت رئیسه 
جلالی نسبت به بی توجهی فدراسیون فوتبال معترض شد 
و اعلام کــرد تا زمانی که حوزه اختیارات کمیته فنی در 
فدراسیون مشخص نشود به محل کار خود باز نمی گردد. 
شنیده شده بعد از تماس های مکرر مسئولان فدراسیون 
مبنی بر حل اختلاف میان هیئت رئیســه با کمیته فنی، 
جلالی به محل کار خود بازگشته و منتظر جلسه با ریاست 
فدراسیون فوتبال است. اوایل هفته سرانجام پس از ماه ها 
بلاتکلیفی در پست نایب رئیسی زنان فدراسیون فوتبال، 
مهدی تاج ریاست فدراسیون در حکمی فریده شجاعی را 
به عنوان سرپرست نایب رئیسی انتخاب کرد تا شاید حواشی 
نسبت فوتبال و فوتســال بانوان کمتر شود. اما شجاعی 
روز گذشــته در گفت وگویی در مورد حضور مجدد خود و 
همچنین اختلافات جلالی با فدراسیون در مورد انتخاب 
سرمربی تیم ملی فوتسال بانوان اعلام کرد: با دست پر 
و با برنامه و ســند راهبردی برای ۴ ســال آینده آمده ام، 
اما نمی توانم الان آن را پیــاده و اجرایی کنم و منتظرم 
انتخابات برگزار شود. او همچنین گفت: باید جلسه ای با 
جلالی بگذارم تا مشکلات فوتسال بانوان را بدانم. صحبت 
در مورد این تیم زیاد است اما نمی توانم فعلًا صراحتاً بگویم 
که چه اتفاقی می افتد. حالا هم سرپرست هستم و تا زمان 
انتخابات ۱۱ اســفند چیزی مشخص نیست، اما ظاهراً 
تمام اتفاقات و حواشی در حوزه بانوان به انتخابات ریاست 
فدراسیون گره خورده است. سؤالی که مطرح است و بهتر 
است تاج به عنوان نفر اول فدراسیون به آن پاسخ دهد این 
است که انتخاب معاونت بانوان در این مقطع چه معنایی 
دارد و چه کمکی می تواند به فوتبال و یا فوتســال بانوان 
کنــد؟ آن هم درحالی که معاونت بانوان به صراحت گفته 
برنامه راهبردی من برای ۴ساله آینده است و تا ۱۱ اسفند 
و پایان انتخابات ریاست فدراسیون باید منتظر بمانیم. این 
موضوع در حالی است که تیم ملی فوتسال کشورمان وقت 
چندانی برای آماده شدن برای رقابت های آسیایی ندارد و 
طبق اعلام کنفدراسیون آسیا باید در اردیبهشت سال آینده 
در رقابت های آسیایی چین که انتخابی جام جهانی ۲۰۲۵ 

فیلیپین هم هست شرکت کنند.

 

امیرحسین احتشامی

ســپاهان فردا با تیم انتهای جدولی هوادار 
روبرو خواهد شد. طلایی پوشان اصفهانی که 
هم امتیاز با تراکتور و تنها به دلیل تفاضل 
گل در رتبه جدول ایستاده اند این فرصت را 
دارند تا صدرنشین شوند. البته به شرط آن که 
حریف امروز را از پیش رو برداشته و تراکتور 
هم مقابل نساجی امتیاز از دست بدهد. اما هوادار قعرنشین لیگ 
بیست و چهارم است و بنفش پوشــان در طول ۱۳ هفته اخیر 
توانسته اند فقط ۸ امتیاز از ۳۹ امتیاز ممکن را به دست آورند و در 
فاصله پنج امتیاز تا منطقه امن جدول قرار دارند. شروع ضعیف 
بنفش پوشان باعث شد تا کار به قطع همکاری با مهدی رحمتی 
برسد و در شــرایطی که پیش تر گفته می شد مدیران باشگاه 
هوادار حامی ادامه همکاری با رحمتی هستند، سرانجام بعد از 
باخت مقابل نساجی، طی توافقی دوجانبه، پایان همکاری مهدی 

رحمتی با هوادار اعلام شد. مدیران باشگاه تهرانی در شرایطی 
به ســراغ قطع همکاری با مهدی رحمتی رفتند که هوادار در 
۲ هفته پایانی نیم فصل نخست برنامه بسیار دشواری دارد؛ چرا 
که بنفش پوشان باید ابتدا به مصاف سپاهان در اصفهان بروند 
و ســپس در تهران رودرروی پرسپولیس قرار گیرند. باتوجه به 
وضعیت هوادار در جدول رده بندی و ۲ بازی دشــوار پیش روی 
بنفش پوشان، انتخاب ســرمربی جدید در مقطع کنونی فصل 
پروژه دشواری بود که ســرانجام با موفقیت انجام و سکان دار 
جدید بنفش پوشان معارفه شد. امیدرضا روان خواه در فصل جاری 
سرمربی تیم پیکان در لیگ دسته اول فوتبال ایران بود که همراه 
این تیم در ۱۵ بازی موفق به کســب ۲۹ امتیاز شد و در حال 
حاضر خودروسازان در فاصله یک امتیازی تا منطقه صعود، در 
رتبه ســوم جدول لیگ آزادگان هستند. براین اساس زردپوشان 
اصفهانی فردا پذیرای تیمی خواهند بود که به تازگی مربی خود را 

عوض کرده؛ بلکه از بحران عبور کند. بااین وجود به نظر نمی رسد 
که آن ها برای کسب سه امتیاز این بازی دچار چالش جدی شوند. 
اما سپاهانی ها با هدایت پاتریس کارترون، پس از سه پیروزی 
متوالی برابر اســتقلال دوشنبه، مس رفسنجان و پرسپولیس، 
ابتدای هفته جاری در سیرجان برابر گل گهر متوقف شدند و با 
تســاوی یک بریک به کار خود پایان داد. این نتیجه، نخستین 
توقف سرمربی فرانسوی سپاهان پس از شروع فوق العاده ای بود 
که او در این تیم داشت. سپاهان باوجود این تساوی، همچنان 
رتبه دوم را حفظ کرد و فاصلــه اش با تراکتور، به تفاضل گل 
کشیده شد. بازی با گل گهر شروع خوبی برای سپاهان همراه 
نداشــت و تنها دو دقیقه پس از آغاز مسابقه، گل نخست بازی 
توسط علیرضا علیزاده به ثمر رسید. گل گهر حتی می توانست 
اختلاف را افزایش دهد، اما فرصت ســوزی پیمــان بابایی و 
امیرمحمد رزاقی نیا مانع از این شد که نتیجه بازی تغییر کند. پس 

از گذشت دقایقی، سپاهان به خود آمد و توانست جریان بازی را 
در دست بگیرد. کاوه رضایی موفق شد دروازه گل گهر را باز کند؛ 
اما داور به دلیل آفساید، این گل را مردود اعلام کرد. تلاش های 
سپاهان در نهایت در دقیقه ۸۶ نتیجه داد، زمانی که رضا اسدی 
با استفاده از یک فرصت جنجالی، گل تساوی را برای تیمش به 
ثمر رساند. تصاویر تلویزیونی نشان داد که این گل با دست به ثمر 
رسیده است؛ اما به دلیل نبود VAr، داور آن را صحیح تشخیص 
داد و بازی با نتیجه تســاوی به پایان رسید. این گل باعث شد 
سپاهان از شکست فرار کند و یک امتیاز ارزشمند کسب کند. 
پس از این دیدار پاتریس کارترون از عملکرد شاگردانش در این 
مسابقه رضایت نداشت و بارها کنار زمین با فریادهای بلند سعی 
کرد تیمش را به جلو هدایت کند. بااین حال، سپاهان نتوانست 
به نتیجه ای بهتر از تســاوی دست یابد. خوش شانسی این تیم 
زمانی بیشتر نمایان شد که تراکتور در مسابقه ای هم زمان مقابل 
شمس آذر شکست خورد و بدین ترتیب، هر دو تیم با ۲۸ امتیاز 
در رتبه های اول و دوم جدول باقی ماندند. ســرمربی فرانسوی 
سپاهان به خوبی می داند که رقابت برای قهرمانی این فصل بسیار 
دشوار خواهد بود. باتوجه به وضعیت نه چندان خوب استقلال و 
پرســپولیس، این فرصت مناسبی برای سپاهان است که پس 
از سال ها، قهرمانی لیگ برتر را به اصفهان بازگرداند. اما برای 
رسیدن به این هدف، شاگردان کارترون باید عملکرد خود را بهبود 
بخشند و از توقف های مشابه جلوگیری کنند. بازی فردا با هوادار 
و کسب سه امتیاز این دیدار برای طلایی پوشان اصفهانی از نان 
شــب هم واجب تر است چرا که احتمال لغزش تراکتوری ها در 
قائم شهر وجود دارد. اگر این گونه شود سپاهانی ها به صدر جدول 
خواهند رســید و بازی پایانی نیم فصل مقابل استقلال که قرار 
است نهم دی ماه در ورزشگاه آزادی برگزار شود تکلیف این تیم را 
در نیمه نخست لیگ مشخص می کند. این که شاگردان کارترون 
می توانند عنوان قهرمانی نیم فصل را به خودشــان اختصاص 
دهند و باروحیه مناسب آماده ورود به نیمه سرنوشت ساز لیگ 
شوند؟ روی دیگر سکه هم رقم خوردن اتفاقاتی است که اصلًا 
مطلوب سپاهانی ها نیست و اگر آن ها می خواهند همه چیز بر 
طبق خواسته شان پیش برود باید از دوبازی باقی مانده تا نیم فصل 

حداکثر امتیاز را کسب کنند.

 طلايی پوشان اصفهان فردا با هوادار مصاف خواهند داد

 خيز دوباره سپاهان بر صدرنشينی

 رئیس فدراسیون تنیس روی میز با بیان اینکه شرایط اعزام 
دریافتی،  بودجه  با  مقایسه  در  است، گفت:  واقعاً سخت شده 
هزینه ها به قدری بالا رفته که گاهی می خواهم سهمیه ای نگیریم 

تا مجبور به اعزام نشویم.
 مهرداد علی قارداشی رئیس فدراسیون تنیس روی میز در 
گفتگو با مهر با اشاره به هزینه های سنگین اعزام ها و تأثیر آن 
روی اهداف و برنامه ریزی های صورت گرفته برای ملی پوشان و 
مسابقات آینده، بر لزوم ۲/۵ برابر شدن بودجه فعلی این فدراسیون 
فدراسیون  چهارساله  برنامه  تدوین  بر  تأکید  با  او  کرد.  تأکید 
تنیس روی میز گفت: این برنامه که از ژانویه سال ۲۰۲۵ تا چهار 
سال آینده است، به وزیر ورزش هم ارائه شده است. برنامه تدوین 
شده در راستای کسب سهمیه تیمی برای المپیک آینده است. با 
اجرای این برنامه تا حد زیادی به هدف خود نزدیک می شویم 
البته درصورتی که بودجه لازم تأمین شود و بتوانیم اجرای کاملی 
روی برنامه موردنظر داشته باشیم. رئیس فدراسیون تنیس روی میز 
خاطرنشان کرد: طبق این برنامه که با نظر سرمربی تیم ملی نهایی 
شده، در یک سال اول باید در مسابقات قهرمانی جهان و آسیا هم 
شرکت کنیم ضمن اینکه در همین بازه زمانی بازی های کشورهای 
اسلامی را هم در پیش داریم. قبل و بعد هر یک از این رویدادها، 
تورنمنت هایی پیش بینی شده که روی رنکینگ و تجربه بازیکنان 
تأثیرگذار خواهد بود.  قارداشی در واکنش به اینکه »طبق اعلام 
سرمربی تیم ملی و در یک سال پیش رو، به غیراز مسابقات رسمی 
۱۳ تورنمنت دیگر برگزار می شود. فدراسیون به تمام این رویدادها 
بازیکن اعزام می کند؟«، گفت: برای کسب سهمیه تیمی المپیک 

۲۰۲۸ که هدف اصلی ما طی چهار سال آینده است به صددرصد 
اعزام ها نیاز داریم، در هر اعزام هم باید حداقل ۵-۴ بازیکن داشته 
باشیم؛ اما اینکه چقدر از اعزام ها انجام شود ارتباط مستقیم با 
بودجه و هزینه ها دارد. او دراین رابطه ادامه داد: به خاطر هزینه ها و 
بودجه ای که در اختیار داریم، واقعاً شرایط اعزام سخت شده است. 
کشور مقصد، تعداد نفرات اعزامی و مدت زمان سفر در هزینه کلی 
آن تأثیرگذار است. در کل هزینه هر اعزام به طور میانگین از ۳ تا 
۶ میلیاردتومانی متغیر است این در حالی است که بودجه سالیانه 

به تنهایی پاسخگو نیست ضمن اینکه به غیراز اعزام ها، هزینه های 
دیگری هم داریم.  رئیس فدراسیون تنیس روی میز با تأکید بر 
اینکه بخش قابل توجهی از بودجه موردنیاز را از طریق اسپانسر 
تأمین می کنیم، خاطرنشان کرد: بودجه سال جاری در مجموع 
۴۰ میلیارد تومان است که وزارت ورزش متعهد به تأمین ۳۲ 
میلیارد تومان آن شده و بخش باقی مانده را باید خودمان از طریق 
اسپانسر تأمین کنیم. این میزان بودجه اما باتوجه به تعدد تورنمنت 
ها و رقابت های سالیانه ای که داریم و هزینه بالای حضور در 

آنها، کافی نیست.  قارداشی تأکید کرد: ملی پوشان ما برای رقابت 
برابر با بازیکنان دیگر کشورها که اتفاقاً مدعی ترین آنها آسیایی 
هم هستند، باید در تمام تورنمنت های مصوب فدراسیون جهانی 
تنیس روی میز یا حداکثر آنها شرکت داشته باشند. در این صورت 
است که می توانند در رنکینگ جهانی با رقیبانشان رقابت برابر 
داشته باشند و از حیث آمادگی و تجربه هم کم نیاورند درحالی که 
مسائل مالی باعث می شود برخی از اعزام ها نادیده گرفته شوند 
یا اینکه با حضور حداقلی انجام شوند. او در این زمینه به یک 
موضوع اشاره کرد و گفت: شرایط اعزام به قدری سخت شده است 
که بعضاً ناخودآگاه می خواهم که برای یکسری مسابقات سهمیه 
نگیریم؛ چون در صورت کسب سهمیه باید در آن شرکت داشته 
باشیم درحالی که به خاطر مسائل مالی به چالش کشیده می شویم. 
بااین حال طی دو سال متوالی، سومین فدراسیون از حیث تعداد 
اعزام ها شدیم؛ اما واقعاً هرچه می گذرد، شرایط سخت تر می شود.  
قارداشی در پاسخ به این پرسش که »چه میزان بودجه می تواند 
پاسخگوی نیاز فدراسیون تنیس روی میز برای اعزام حداکثری در 
طول یک سال باشد؟«، گفت: فکر می کنم حداقل به ۱۰۰ میلیارد 
تومان نیاز داشته باشیم تا یک سال بی دغدغه را سپری کنیم. 
البته این رقم با تورم امروز، نرخ ارز و هزینه های فعلی می تواند 
جواب باشد.  رئیس فدراسیون تنیس روی میز یادآور شد: تلاشمان 
این است با کمک بخش خصوصی و اسپانسر، اعزام های مهم و 
تعیین کننده ترین آنها انجام شود؛ اما امیدواریم طی سال های آینده 
حمایت بیشتر وزارت ورزش و کمیته المپیک را هم داشته باشیم تا 

برای نخستین بار صاحب سهمیه تیمی برای المپیک شویم.

رئیس فدراسیون فوتبال از برگزاری تورنمنتی میان تیم های 
باشگاهی فوتسال آسیای مرکزی در اصفهان خبر داد.

 به گزارش سایت رسمی فدراسیون فوتبال، مجمع عمومی 
سازمان لیگ فوتسال با حضور اعضا به میزبانی مرکز ملی فوتبال 
برگزار شــد. مهدی تاج رئیس فدراسیون فوتبال در ابتدای این 
مجمع، ضمن تقدیر از ســازمان لیگ فوتســال برای عملکرد 
مطلوب و تیم ملی برای ایجاد نشــاط اجتماعی گفت: امسال 
در جام جهانی از پنج تیم آســیایی حاضر در مســابقات، چهار 
تیم به کشــورهای منطقه کافا )آسیای مرکزی( تعلق داشتند 
که این مســئله نشان دهنده قدرت فوتسال در این ناحیه از قاره 
کهن اســت. او در ادامه تصریح کرد: یکی از اتفاقات خوب این 
اســت که در AfC )کنفدراسیون فوتبال آسیا(، میز ویژه ای به 
فوتسال اختصاص داده شــده که قبلًا وجود نداشت و هر روز در 
فیفا )فدراســیون جهانی فوتبال( و AfC توجه بیشتری به این 
رشته می شــود. حرکت ایران در همه این سال ها برای توسعه 
فوتسال، باتوجه به اقبال عمومی بسیار خوب بوده است. رئیس 
کمیته فوتسال و فوتبال ساحلی کنفدراسیون فوتبال آسیا عنوان 
کرد: ما حتی به افغانســتان کمک کردیم که حالا به یک تیم 
صاحب نام در آسیا تبدیل شود. میزبانی برای برگزاری اردوهای 
این تیم در مشهد مقدس و همچنین حضور بازیکنان این کشور 
در لیگ باکیفیت ایران، از دلایل این پیشــرفت اســت. تاج در 
ادامه اظهارات خود بیان کرد: امیدواریم در ســال آینده دو اتفاق 

خوب برای فوتسال رخ بدهد؛ یکی تصویب برگزاری مسابقات 
باشگاه های کافا که میزبانی آن در اصفهان در اردیبهشت ماه دیده 
شده و دیگری میزبانی ایران در خرداد برای برگزاری مسابقات 
فوتسال کشورهای کافا. ممکن است تغییراتی رخ بدهد، اما همه 
تلاش ما این است که این دو اتفاق را شاهد باشیم و می دانیم این 

مطالبه باشگاه هاست. او خاطرنشان کرد: به خوبی درک می کنم 
که مدیران باشگاه ها و رؤسای هیئت های فوتبال استان ها با چه 
مشکلاتی دست وپنجه نرم می کنند و قدردان این تلاش شما 
برای فوتسال و مردم هستم. احسان اصولی، عضو هیئت رئیسه 
فدراســیون فوتبال و نایب رئیس مجمع عمومی سازمان لیگ 

فوتســال ضمن قدردانی از حضور اعضــای مجمع، علی رغم 
تعطیلی و دشواری ترددهای هوایی اظهار داشت: تعامل بسیار 
خوبی میان ســازمان لیگ و باشــگاه ها وجود دارد و در سلسله 
بازدیدهایی که از هیئت های اســتانی و باشــگاه های فوتسال 
داشتیم، گام های مؤثرتری در آینده برای توسعه برخواهیم داشت. 
در ادامه این مجمع به منظور انتخاب دو نفر عضو هیئت رئیسه 
سازمان لیگ فوتسال )یک نفر از رؤسای هیئت های فوتبال و 
یک نفر از بین مدیران عامل باشگاه ها( برای مدت دو سال حسب 
بند ۴ ماده ۱۲ اساسنامه رأی گیری شد و حسین باجیوند رئیس 
هیئت فوتبال استان قزوین با ۱۲ رأی و علیرضا جنتی مدیرعامل 
باشگاه گیتی پسند با ۱۱ رأی، به عنوان اعضای جدید هیئت رئیسه 
سازمان لیگ فوتسال انتخاب شدند. در ادامه با پیشنهاد رئیس 
ســازمان لیگ فوتســال ایران و تأیید اعضای مجمع عمومی، 
معرفی انتخــاب بازرس به رئیس مجمع عمومی برای مدت دو 
سال تفویض اختیار کرد. همچنین با عنایت به اتفاق نظر آرا، کلیه 
مصوبات هیئت رئیسه سازمان لیگ فوتسال از مجمع پیشین تا 
مورخ پنجم دی ماه ۱۴۰۳ توسط اعضای مجمع مورد تصویب 
قرار گرفت. هدایت ممبینی دبیرکل فدراسیون فوتبال ضمن اشاره 
به شکل گیری موج توجه به فوتسال در جهان گفت: اگر فوتسال 
ایران امروز در آسیا و جهان مورد تحسین و توجه قرار می گیرد، 
نتیجه زحمات شما به عنوان مدیران اجرایی است که در استان ها 

و باشگاه ها با تمام وجود کار می کنید.

 به خاطر مسائل مالی گاهی نمی خواهيم سهميه ای بگيريم

 برگزاری مسابقات فوتسال باشگاه های کافا در اصفهان

 رئيس فدراسيون تنيس روی ميز

 ميزبانی گيتی پسند از حريف 
خاص خود در اصفهان

 تیم فوتسـال گیتی پسـند اصفهان، صدرنشین لیگ 
برتر فوتسـال ایران، شـامگاه سه شـنبه در سالن پیروزی 
اصفهـان بـا اقدامـی فرهنگـی، میزبـان تیـم فوتسـال 

بازیکنان سـندروم داون ایـران بود.
 به گزارش ایرنا، در این دیدار تماشـایی و صمیمانه، 
حـدود ۳۰ بازیکـن سـندروم داون در کنـار سـتارگان 
ملی پـوش ایرانـی و خارجـی تیـم گیتی پسـند اصفهان 
و دیگـر اعضـای تیـم بـه نمایش فوتسـالی متفـاوت و 
مملـو از شـور و احسـاس پرداختنـد. ایـن رویـداد که با 
حضـور خانواده هـای بازیکنـان برگزار شـد، صحنه های 
به یادماندنـی را رقم زد. مدیر تیم سـندروم داون ایران در 
حاشـیه این دیدار در جمع خبرنگاران گفت: گیتی پسـند 
اصفهـان بدون شـک برنـد اول فوتسـال ایران و آسـیا 
اسـت و امروز افتخار داشـتیم که در کنـار پرافتخارترین 
تیـم فوتسـال ایـران قـرار بگیریم. سـپهر حق شـناس 
ادامـه داد: ایـن رویـداد معنـای واقعـی ورزش بـرای 
همـگان بـه نمایـش گذاشـت. سـرمربی تیم فوتسـال 
گیتی پسـند نیـز در انتهـای بـازی اظهـار داشـت: ایـن 
یـک بـازی بی نظیر بـود و امشـب یکـی از جذاب ترین 
بازی هـای فوتسـال ایـران رقم خـورد. محمد کشـاورز 
اضافه کرد: انرژی مثبت و شـور بازیکنان سـندروم داون 
انگیـزه ای تـازه به تیم ما بخشـید و این تجربه فرهنگی 

بـرای تمـام اعضـای تیم مـا الهام بخـش بود.

 ذوب آهن طلب بازيكنان 
واليبال نشسته را می دهد

 رئیس سـازمان لیگ برتر والیبال نشسته از پرداخت 
بدهی بازیکنان والیبال نشسـته تیم ذوب آهن که سـال 
گذشـته در رقابت هـای لیگ برتـر نایب قهرمان شـدند 
خبـر داد و گفـت: بـا موافقـت مدیرعامـل این باشـگاه، 
۵۰ درصـد از بدهـی باقی مانـده بـه بازیکنـان پرداخت 

می شـود.
 بـه گـزارش ایسـنا، هـادی رضایـی سـال گذشـته 
هدایـت تیـم ذوب آهـن را در مسـابقات لیـگ برتـر بر 
عهـده داشـت و بـا ایـن تیـم به عنـوان نایب قهرمانـی 
دسـت یافت امـا بـا تصمیـم اتخـاذ شـده در مجموعـه 
مدیریتـی ذوب آهـن ادامـه ایـن همـکاری حتـی برای 
حضور در مسـابقات باشـگاه های آسـیا منتفی شد. البته 
آنچه بیشـتر باعث انتقاد رضایی شـده بود تسویه نشدن 
حسـاب مالی بازیکنان والیبال نشسـته ذوب آهن بود که 
او معتقـد بود بعد از گذشـت یک سـال هنـوز ۵۰ درصد 
از بدهی هـای بازیکنـان پرداخـت نشـده اسـت. مهدی 
آشـوری رئیـس سـازمان لیگ برتـر والیبال نشسـته با 
اشـاره بـه حضـور ۵ تیـم ذوب آهـن، کشـت و صنعـت 
چالـوس، پالایـش نفت آبادان، مس شـهر بابک کرمان 
و هیات جانبـازان و توانیابان گنبدکاووس در رقابت های 
لیـگ برتـر فصل جـاری، اظهـار کـرد: یکی از شـروط 
مـا بـرای تیـم داری باشـگاه ذوب آهـن در رقابت هـای 
لیـگ برتـر والیبـال نشسـته مـردان پرداخـت بدهـی 
سـال گذشـته بازیکنان بـود که نیما نکیسـا مدیرعامل 
باشـگاه ایـن تعهـد را دادند که این بدهی قبل از شـروع 
رقابت هـای لیـگ برتـر والیبال نشسـته بـه بازیکنان و 
مربـی تیـم پرداخـت خواهد شـد. رییس سـازمان لیگ 
برتر والیبال نشسـته افزود: باشـگاه ذوب آهن پیش ازاین 
با حذف تمام رشـته ها تنها در فوتبـال تیمداری می کرد 
کـه با موافقت مدیرعامل باشـگاه، قرار شـد امسـال در 
رقابت هـای لیـگ برتر در والیبال نشسـته نیز تیم بدهد. 
او زمـان شـروع رقابت هـای لیـگ برتر والیبال نشسـته 
مـردان را از یـازده دی عنـوان کرد و افـزود: در این دوره 
نیـز همانند سـال های قبـل تهـران در والیبال نشسـته 
تیمـداری نکـرده اسـت و ایـن مسـئله جـای تأسـف 
دارد. آشـوری در پایـان همچنیـن با اشـاره بـه حضور ۸ 
تیـم در رقابت هـای لیـگ برتـر والیبال نشسـته بانوان، 
تصریـح کـرد: در ایـن دوره تیم هـای خوبـی در والیبال 
کیفیـت  و  کرده انـد  سـرمایه گذاری  بانـوان  نشسـته 
بازی هـا راضی کننـده اسـت. سـال گذشـته ۶ تیـم در 
لیـگ برتـر والیبـال نشسـته بانوان حضـور داشـتند؛ اما 
امسـال تعـداد تیم ها افزایـش پیدا کـرده و عملکرد تیم 
ها راضی کننده اسـت. البته انتظار داشـتیم تیم سـپاهان 
که سـال گذشـته در بخش بانـوان قهرمان لیگ شـده 
بـود در ایـن دوره نیز حضور داشـته باشـد که تیـم نداده 

است.

 آغاز ليگ برتر ووشو بانوان با 
حضور 6 تيم

 دور رفـت رقابت هـای لیـگ برتـر ووشـو بانـوان با 
حضـور ۶ تیـم آغاز می شـود.   بـه گزارش صداوسـیما، 
هفته نخسـت مسـابقات لیگ برتر بانوان )بزرگسـالان( 
پنجشـنبه و جمعه )۶ و ۷ دی ماه( در محل آکادمی ملی 
ووشـو پیگیـری می شـود. آکادمـی ووشـو بتـا صنعت، 
هیئت ووشـو بندر ماهشهر، هیئت ووشـو البرز، دانشگاه 
آزاد اسـلامی، فـولاد مبارکـه سـپاهان و پاس شـمیران 

شـش تیم حاضـر در ایـن دوره از رقابت ها هسـتند.

     ورزش ایران خارج از گود 


